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Valtuutettu Anderson esitti seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
” Neristanissa katualue on perinteisesti ollut myös jalankulkijoiden 
käytössä, varsinkin talvella kun jalkakäytävät ovat talojen kivijalan 
eristykseen käytetyn lumen peitossa. Tämä käytäntö sopii hyvin 
historialliseen kaupunginosaan, mutta koska kaikki ajoneuvot eivät 
noudata nopeusrajoituksia seurauksena voi olla turvallisuusriski. Me 
allekirjoittaneet esitämme että kaupunki selvittää miten alueesta 
voisi tehdä liikenteellisesti turvallisemman ja kulttuurihistoriallinen 
ympäristö vaalien vielä viihtyisämmän. Mahdollisuus läpikulkuun ja 
asukkaiden pysäköintiin tulee kuitenkin säilyttää.” 
 
Liite A § 30 Allekirjoitettu valtuustoaloite 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti merkitä aloitteen pöytäkirjaansa ja saattaa 
sen kaupunginhallituksen käsittelyyn. 

 


